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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 26. 04. 2016  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.30 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu kritiku a 
správnu prezentáciu. 

Ospravedlnení – Mgr. Francúzová, MA, Ing. Krajčí. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (10 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice a navrhol 

členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. Michal Kuric, I. overovateľ zápisnice 
     p. Božena Blahušiaková, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Mgr. Anna Sviteková, predseda návrhovej komisie 
     Mgr. Ivan Doskočil, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 

HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a následne vyzval poslancov MsZ na 
pripomienkovanie návrhu programu. 
 
ThDr. Krivuš  – podal návrh na vypustenie bodu č. 14: „Návrh počtu tried 1. ročníka Spojenej 
školy -  org. zložka Gymnázium J. C. Hronského, Ulica M. R. Štefánika 1, Vrútky v školskom roku 
2016/2017“, pretože bod neprešiel komisiou a taktiež je potrebné vysvetlenie k nemu (od pani 
riaditeľky školy + vyjadrenie sa rady školy). Ďalej navrhol doplnenie bodu č. 17: „Rôzne: b/ 
Pridelenie finančnej dotácie určenej na podporu mestskej kultúry“ . 
 
Primátor mesta – nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu rokovacím bodom 
pozvánky z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o uvedenom návrhu programu 
s pripomienkami a zmenami. 
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HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými 
pripomienkami. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:37 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval, že materiál bol zaslaný spolu s prílohami. Ďalej predniesol návrh na 
zrušenie uznesenia č. 61/2015 a č. 62/2015, ktoré boli koncipované ako pri ozdravnom režime 
a finančná situácia mesta sa od toho času zmenila, preto by namiesto týchto uznesení prijal 
uznesenia o informovaní poslancov MsZ o finančnej situácii a pod.  

Ku Štatútu časopisu Vrútočan a k Štatútu mesta Vrútky uviedol, že tieto dva materiály sú 
pripravené, ale je potrebné dopracovať prijaté pripomienky a následne opätovne predložiť do 
komisií MsZ a v júni na MsZ. 

 
Hlavný kontrolór mesta – informoval o svojom stanovisku a prikláňa sa k názoru pána primátora 
– k preformulovaniu a prehodnoteniu uznesení č. 61/2015 a č. 62/2015 (časový harmonogram 
splnený, plnia sa opatrenia, finančný stav sa zlepšil a pod.). 

Kontrola na základe uznesenia v organizačnej zložke kultúry a športu MsÚ Vrútky je 
v správe o vykonaných kontrolách. 

 
Ing. Mgr. Sviteková – k zrušeniu uznesení č. 61/2015 a č. 62/2015 uviedla, že ona by to dnes 
neriešila, ale na budúcom zasadnutí MsZ, prebralo by sa to aj na pracovnej porade, pretože je 
potrebné to rozobrať. V podstate nie je zásadne proti tomu. 
 
Primátor mesta – ďalej informoval k záväzkom mesta a k príkaznému listu. 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:47 hod. 
K bodu č. 2 
Návrh prílohy č. 2 k VZN č. 10/09 o hospodárení s majetkom mesta Vrútky (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Mgr. Gorilák  – informoval, že sa jedná o úpravu cenníka služieb. 
 
Mgr. Kevická  – komisia kultúry súhlasí s týmto návrhom, je to prínos pre školy. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, či všetko vybavenie v objekte Kriváň už bolo zakalkulované 
v cene rekonštrukcie? 
 
Mgr. Gorilák  – z peňazí, ktoré zarobia na akciách sa dovybavuje Kriváň – aká bola dohoda. V cene 
bolo komplet vybavenie, ale zatiaľ to ešte nedosiahli. 
 
p. Gorcovský – poukázal na problém parkovania pri Kriváni. 
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HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili Prílohu č. 2 k VZN č. 10/09 o hospodárení s majetkom mesta Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:54 hod. 
K bodu č. 3 
Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom stavebnom odpade 
v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – ide o zosúladenie s novým zákonom o odpadoch. 
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval, že pôvodný dodatok č. 2 nebol v súlade so zákonom, boli 
v ňom rozpory, preto je potrebné zrušiť Dodatok č. 2 a následne prečíslovať Dodatok č. 3 na 2. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili v Dodatku č. 3 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom odpade v meste Vrútky nasledovnú zmenu:   
Dodatok č. 3 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom stavebnom odpade v meste 
Vrútky ruší Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom stavebnom 
odpade v meste Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ schválili Dodatok č. 3 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom  odpade v meste Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:02 hod. 
K bodu č. 4 
Úprava znenia článkov Zmluvy č. 009/DOOMT/A/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní 
dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území mesta 
Vrútky pri pred ĺžení doby platnosti do 31.12.2021 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Primátor mesta – informoval, že včera dostal list z mesta Martin o tom, že 07.04.2016 rozhodli 
o predĺžení zmluvy so SAD. V materiály o MHD sú vysvetlené prínosy a pod. V meste Martin 
prijali zmeny okrem posledných dvoch navrhovaných článkov. Preto požiadala MsZ 
o súhlas/odsúhlasenie. Úspora bude cca 45 tis. € za rok. Na zníženie percentuálneho podielu 
pomeru straty vo verejnom záujme sú potrebné ešte rokovania, kde mesto Martin povedalo, že sa 
tým budú zaoberať po skončení nútenej správy. 
 
ThDr. Krivuš  – v prvom rade intervalová doprava, on by bol za redukciu. Opýtal sa, či SAD 
nepočíta predložiť návrh na iný spôsob prepravy ako je doteraz? 
 
Dr. Ing. Šufliarsky  – intervalová doprava je z najdrahších možností. Pri tomto spôsobe dopravy je 
tlak na zvýšenie vozidlového parku a muselo by sa aj upustiť od niektorých požiadaviek občanov 
(záleží od hustoty). Ohľadom optimalizácie majú spracovaný materiál o SAD, ktorý môže zaslať 
v prípade potreby. Preto je potrebné počuť aj vysvetlenie k tomuto, pretože pri redukcii je vždy aj 
úbytok tržieb. Pri predloženom predĺžení zmluvy – 5 ročná perspektíva – je jedno z možností, kedy 
sa odpisy rozložia na toto obdobie. 
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ThDr. Krivuš  – zúčastnil sa stretnutí v MT a aj odtiaľ išiel tento návrh, preto to očakával a preto sa 
na to pýtal. 
 
Dr. Ing. Šufliarsky  – zopakoval, že sa jedná o najdrahší systém a je to potom aj o obsluhe území. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – zaoberali sa touto problematikou aj na komisii, čakali väčšiu úsporu, čo im 
bolo predkladané minulý rok prednostom MsÚ. 
 
Primátor mesta – malo by to byť okolo 45 tis. €. Suma, ktorá im bola uvedená minulý rok by bola 
pri vynechaní spojov a nebola správne vypočítaná. 
 
p. Gorcovský – opýtal sa na víziu s autobusovým nástupišťom. 
 
Primátor mesta – že táto otázka už bola SAD položená – pripravujú nejakú štúdiu, ale musia 
rokovať aj so Železnicami SR – preto keď budú mať jasno aj s budovou ŽSR, tak pripravia nejakú 
štúdiu pre občanov mesta. 

Pripomenul, že Mesto Martin vypustilo dva články (ustanovenie zmluvy čl. VI. bod 11, 
ustanovenie zmluvy čl. VIII. bod 6) s čím aj Mesto Vrútky + MsZ súhlasí a tiež chce vypustiť zo 
zmluvy. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
úpravu znenia článkov Zmluvy č.009/DOOMT/a/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní 
dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území mesta 
Vrútky s SAD Žilina, a.s. pri predĺžení  doby platnosti do 31.12.2021. 
II. schválili 
úpravu znenia článkov Zmluvy č.009/DOOMT/a/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní 
dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území mesta 
Vrútky s SAD Žilina, a.s. pri predĺžení  doby platnosti do 31.12.2021. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:35 hod. 
K bodu č. 5 
Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:38 hod. 
K bodu č. 6 
Správa o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti na území mesta Vrútky v roku 2015 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – jedná sa o obligatórny bod pre informovanie. Pravdepodobne sa zverejní aj 
v časopise Vrútočan. Správa nám ukazuje zníženie nezamestnanosti v roku 2015. 
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HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti na 
území mesta Vrútky v roku 2015. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:41 hod. 
K bodu č. 7 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice Hany Zelinovej a časopisu 
Vrúto čan za rok 2015, vrátane ekonomických ukazovateľov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Gorilák  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Mgr. Kevická  – materiál prešiel komisiou kultúry, ale nebol doplnený požiadavkami komisie – 
preto doporučuje jeho prepracovanie a predloženie do júnového MsZ. Bolo by dobré rozdeliť akcie 
na knižničné (kolektívna práca s čitateľom) a podujatia.  

Ďalej sa vyjadrila kritikou na Dni Mesta – 760. výročie. 
Uviedla, že pár rokov dozadu boli lepšie akcie, preto by sa malo aj teraz robiť viac 

profesionálnych podujatí. 
Stará budova knižnice – je v zlom, nevyhovujúcom stave a v takýchto priestoroch je uložený 

starý historický fond, len tak pohodený v týchto priestoroch, preto podala návrh na uznesenie (viď. 
hlasovanie č. 10). 

 
p. Blahušiaková – poďakovala všetkým, ktorí sa podieľajú na kultúre mesta Vrútky. Ďalej 
podotkla, že aj pre časopis Vrútočan majú pripravené návrhy, ale tie uvedú pri štatúte. Taktiež sa 
vrátia i ku kronike mesta, pretože je zle dopracovaná a nepredkladá sa tak, ako by sa mala – žiadajú 
o jej nápravu. 
 
ThDr. Krivuš  – nesúhlasí s niektorými vecami, tiež je chyba na strane 5, preto navrhuje tento 
materiál stiahnuť a dopracovať, predložiť na ďalšom MsZ. Dal návrh na uznesenie (viď. hlasovanie 
č.11). 
 
Ing. Mgr. Sviteková – upozornila, že kultúrna sála Kriváň sa dá aj lepšie využívať. Stará budova 
po knižnici je v zlom stave, je tam knižničný fond – treba si dať na toto pozor.  

 
Mgr. Kevická  – poďakovala ThDr. Krivušovi za deň učiteľov. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ uložili Mestskému úradu Vrútky vypracovať registračnú knihu umeleckých 
a pamiatkových predmetov mesta Vrútky. 
Z: v texte         T: september 2016 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ uložili Hlavnému kontrolórovi mesta urobiť kontrolu miezd a odmien v rámci 
odboru kultúry a športu za rok 2015. 
Z: v texte         T: jún 2016 
(za 9/ proti 1/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice 
Hany Zelinovej a časopisu Vrútočan za rok 2015, vrátane ekonomických ukazovateľov 
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s pripomienkami. Doporučili predkladateľovi správu doplniť o pripomienky komisie kultúry 
a predložiť na najbližšie MsZ. 
(za 9/ proti 1/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:09 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
p. Verešová – uviedla pár svojich pripomienok – viď. príloha list. 
 
Primátor mesta – uviedol, že o oprave cesty ŽOS/Mexiko sa rokovalo a bola podaná požiadavka 
ohľadom toho. Posledný list, ktorý ku tomuto prišiel, hovoril o tom, že sa týmto nebudú zaoberať , 
ale prisľúbili nájdenie nových riešení. 

Podchod – budú sa riadiť spomenutou myšlienkou. 
Smeti za železničnou stanicou – išiel list, pretože pozemok nepatrí mestu, ale ŽSR. 
Stav cintorína sa zlepší. 
Zvuková bariéra – odporúča spísať petíciu – následne sa posunie ďalej. 

 
p. Kuric  – je za návrh rozšírenia kamerového systému. 
 
PhDr. Migát  – k stretnutiu s občanmi uviedol, že boli odozvy – uviedol aj príklady (rýchlosť, 
ihrisko, upratovanie). 

Ku „psičkárom“ sa vyjadril, že vykonávajú pravidelné hliadkovanie a pokutovanie. 
Ďalej uviedol, že chcú spraviť anketu pre obyvateľov mesta na vyjadrenie sa, kde chcú, aby 

sa nainštalovali nové kamery. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať:15:30 hod. 
K bodu č. 8 
Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z fondov 
EÚ za rok 2015 a na rok 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Primátor mesta – informoval, že boli spracované 2 projekty a o 3 je bližšie popísané v dôvodovej 
správe. 
 
Ing. Kramár  – ďalej informoval k tomuto bodu dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – k projektu vodovod a kanalizácia na Karvaša a Bláhovca sa vyjadrila, že by 
odporúčala sa znova zapojiť do toho, pretože každoročne sa k tomuto zámeru prideľujú financie. 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ nezobrali na vedomie Informatívnu správu o zrealizovaných projektoch 
a predkladaných žiadostiach zo štrukturálnych fondov EÚ za rok 2015 a na rok 2016. 
(za 5/ proti 0/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 3) 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov na všeobecný súhlas prejsť na bod č. 11. 
 
Poslanci MsZ s týmto návrhom súhlasili. 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:39 hod. 
K bodu č. 11 
Vyhodnotenie sezóny mestského kúpaliska Vrútky za rok 2015, príprava sezóny na rok 2016 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
p. Čulák – informoval o predloženej správe. Taktiež podotkol, že sa momentálne rieši oprava 
poškodenej izolácie na strešnej krytine. 
 
Primátor mesta – opýtal sa na zoznam na poslednej strane, kde sú veci a činnosti plánované na rok 
2016, ako to idú robiť? 
 
p. Čulák – väčšinou to dávali ako návrh na mesto + svojpomocne. Načrtol aj potrebu riešenia 
otázky toaliet. 
 
p. Stankoviansky – tiež poukázal na tento problém. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – k toaletám – najskôr potrebujú nejaký návrh + finančný dopad. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie činnosti PVK Vrútky za rok 2015, 
vyhodnotenie sezóny mestského kúpaliska za rok 2015 a príprava sezóny na rok 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:01 hod. 
K bodu č. 9 
Informácia o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi na MsÚ 
v roku 2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o vybavovaní sťažností, petícií, podnetov 
a pripomienok podaných občanmi na MsÚ Vrútky v roku 2015. 
(za 6/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 4) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:05 hod. 
K bodu č. 10 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie od 
01.02.2016 do 07.04.2016 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. Kontroly upriamil na 
dotácie, majetok, VO a kontrola organizačnej zložky MsÚ. 
 
Primátor mesta – urobí všetko pre to, aby sa nedostatky napravili.  

Ďalej uviedol, že klzisko chcú do 15.05. odpratať alebo predať. Požiarny štatút a poriadok bol 
vydaný. Na financie – čerpanie – pokladňa – bol vydaný príkazný list. VO – pripravuje sa 
zodpovedný pracovník, smernica VO – v prípravnej fáze a zatiaľ ešte ani ostatné mestá nemajú 
vydanú. Po schválení štatútu časopisu Vrútočan sa vymenuje kronikár mesta. 
 
Mgr. Kevická  – ku kronike mesta uviedla, že kronika má byť predkladaná raz štvrťročne, preto za 
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komisiu kultúry vyzvala k jej predloženiu, ale nič nedostala. Preto do budúcna by bolo dobré 
rozšíriť § o kronike mesta a popísať o nej obsiahlejšie, aj o predkladaní atď. 
 
p. Blahušiaková – taktiež sa vyjadrila ku kronike mesta – viac rokov o nej nemajú prehľad, preto 
dúfa, v zlepšenie stavu kroniky a kultúry. 
 
Primátor mesta – uviedol, že chýbajú dopracované staré roky. 
 
p. Stankoviansky – bolo by dobré na tie staré roky dať dokopy viac hláv. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – viesť kroniku mesta vyplýva aj zo zákona. Je potrebný záujem o kroniku. 
 
HLASOVANIE č. 16 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch kontrol za 
ostatné obdobie od 01.02.2016 do 07.04.2016. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – poznamenal, že vždy na každom zasadnutí MsZ sa najviac baví o kultúre, asi 
zvolá k tejto kapitole samostatnú pracovnú poradu. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:24 hod. 
K bodu č. 12 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2016 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Primátor mesta – sú to prostriedky zo štátneho rozpočtu a iných osôb, ktoré neboli zahrnuté do 
rozpočtu. 
 
HLASOVANIE č. 17 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 1/2016. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:27 hod. 
K bodu č. 13 
Prerokovanie interného predpisu Zásady podávania, prijímania, evidovania, vybavovania 
a o kontrole sťažností a petícii v podmienkach samosprávy mesta Vrútky  (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Primátor mesta – jedná sa o novelizáciu interného predpisu, obsahuje širšiu metodiku. 
 
Hlavný kontrolór mesta – upriamil na ČL. V. – vytváranie komisie z MsZ na šetrenie príslušných 
sťažností. 
 
HLASOVANIE č. 18 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
Interný predpis ,,Zásady podávania, prijímania, evidovania, vybavovania a o kontrole sťažností 
a petícií v podmienkach samosprávy mesta Vrútky“.  
II. zobrali na vedomie 
Interný predpis ,,Zásady podávania, prijímania, evidovania, vybavovania a o kontrole sťažností 
a petícií v podmienkach samosprávy mesta Vrútky“. 
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(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:32 hod. 
K bodu č. 14 
Informácia o vydaní smernice Mestskej polície Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
PhDr. Migát  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 19 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Internú smernicu Mestskej polície Vrútky: Internú 
smernicu  MsP Vrútky č. 1/2016: Disciplinárny  poriadok MsP Mesta Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:34 hod. 
K bodu č. 15 
Upratovanie spoločných priestorov bytového fondu (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Pullmann  – informoval, že spoločný priestor v bytových domoch sa neudržiava, preto by 
chceli prísť s takýmto riešením. Bude sa to platiť z nájomného, mesačne 1, 40 €. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – nie je moc za toto riešenie, treba ich viesť k tomu, aby si sami upratovali. 
 
p. Gorcovský – podľa neho je to dobrá vec, overená a v dnešnej dobe bežná. 
 
HLASOVANIE č. 20 
Poslanci MsZ schválili upratovanie spoločných priestorov Mestských bytov, v správe 
Mestského podniku služieb Vrútky, s.r.o. pre nasledovné bytové domy: 

a) Kafendova 2, 4, 6,                                                       
b) Kafendova 8, 10, 12, 14,                                             
c) Cyrila a Metoda 72,74,76,                                           
d) I. čsl brigády 7/A, 7/B.                               

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:51 hod. 
K bodu č. 16 
Rôzne 
a/ Ústna informácia primátora mesta o zmenách organizačného poriadku MsÚ Vrútky 
podľa § 13 ods. 4 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval o nasledovných organizačných zmenách: 
- od 01.01.2016 znovuobsadené miesto vedúceho odboru výstavby a životného prostredia –  
Ing. Kramár, 
- 01.02.2016 – personálna výmena – na miesto Ing. Ličkovej presunutá Ing. Pašková a do pokladne 
prijatá p. Kotríková, 
- 01.03.2016 – vytvoril sa referát školstva (predtým vedúca oddelenia školstva) – Mgr. Trylčová, 
- od 01.03.2016 – oddelenie finančné – vedúca Ing. Komínová, 
- 17.03.2016 – odvolaný z funkcie prednosta MsÚ, Ing. Majda, PhD. a na odbore výstavby 
a životného prostredia vzniklo vysunuté pracovisko Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o., kam bol 
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Ing. Majda, PhD. zaradený, 
- 20.04.2016 – obsadené miesto robotníka v oddelení komunálne služby. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – keď majú k nahliadnutiu aj iné interné predpisy, tak by chceli vidieť 
organizačný poriadok + štruktúra.  

Ďalej sa opýtala prečo nemáme človeka na VO, ale sa riešia sťažnosti externe, berú ľudia na 
dohodu a popritom ešte spravíme vysunuté pracovisko? 
 
Primátor mesta – bude zaslaný organizačný poriadok a štruktúry, VO je v riešení. 
 
HLASOVANIE č. 21 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Ústnu informáciu primátora mesta o zmenách 
organizačného poriadku MsÚ Vrútky podľa § 13 ods. 4 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:04 hod. 
K bodu č. 16 
Rôzne 
b/ Pridelenie finančnej dotácie určenej na podporu mestskej kultúry (tvorí prílohu zápisnice)  
 
p. Blahušiaková – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
ThDr. Krivuš  – podotkol, že tiež mal tú istú situáciu v komisii školstva, mali by byť niekde tieto 
termíny zverejnené. 
 
HLASOVANIE č. 22 
Poslanci MsZ súhlasili s prerozdelením finančnej dotácie 1000 euro určenej na podporu 
aktivít miestnej kultúry. Žiadosti je potrebné predložiť komisii kultúry do konca mája 2016. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:08 hod. 
K bodu č. 17 
Diskusia 
 
p. Gorcovský – opýtal sa, kde sa využívajú financie z kotolne?  

Možno by bolo dobré využiť na kamerový systém aj vyzbierané financie. 
Ďalej podotkol: –  problematiku chodníka pri bytovom dome Oliver, – vybudovanie chodníka 

na Karvaša a Bláhovca, – ul. Hájska – pevné linky, internet a podobne, – upozorniť dospelých 
občanov, aby sa nebicyklovali v parku pri Kriváni,. 

 
Primátor mesta – informovala, že peniaze za kotolňu prišli včera a kam pôjdu musí rozhodnúť 
MsZ. Taktiež pripomenul, že ak bude úspešná žiadosť na rekonštrukciu MsÚ, tak aj tam budú 
potrebné financie na rôzne náklady. 
 
ThDr. Krivuš  – uviedol poďakovanie od občanov ul. Hornej za vyčistenie ulice. 
 
PhDr. Migát  – informoval o potrebe zakúpenia nového kamerového systému pre obnovu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – treba si dobre zvážiť a prepočítať sumu na kamerový systém. 
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p. Kuric – išli by tam financie aj od sponzorov. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – treba zistiť koľko to bude stáť a predložiť návrh. 
 
Mgr. Doskočil  – nech sa k tomu vyjadria aj komisie MsZ. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:32 hod. 
K bodu č. 18 
Interpelácie (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Mgr. Kevická  – interpelácia tvorí prílohu zápisnice. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – interpelovala na vedúceho odboru výstavby a ŽP., či na budovu, kde bola 
knižnica Hany Zelinovej, sú nejaké alternatívy k využitiu. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 17.37 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ Mgr. Ivan Doskočil a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 9. 
 
Primátor mesta – odpovedal, že budú podané nejaké návrhy z mesta, kde sa k ním spoločne 
s poslancami MsZ stretnú a prediskutujú. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 00:00 hod. 
K bodu č. 19 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 17:38 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
   p. Michal Kuric                    p. Božena Blahušiaková 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
                Ing. Miroslav Mazúr  
                       primátor mesta 
 
 
 
 


